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Zápis z jednání valné hromady 

SOKRATES GOLF & COUNTRY CLUB, o.s. 

se sídlem Kořenec, č.p. 174, 680 01 Boskovice 

 

Datum konání:  23. února 2013 

Hodina a místo konání: 13:00 hod. kongresový sál v  Golf & Ski Resort Kořenec 

Program jednání: 
1. Zahájení a úvodní slovo prezidenta klubu 
2. Volba orgánů VH 
3. Zpráva mandátové komise  
4. Schválení programu  VH 
5. Zpráva o činnosti správní rady SGCC za rok 2012 
6. Zpráva revizora SGCC za rok 2012 
7. Schválení Návrhu rozpočtu SGCC pro rok 2013 
8. Zpráva o činnosti Sportovně technické komise za rok 2012 
9. Zpráva o činnosti Tréninkového centra mládeže za rok 2012 a zpráva kapitánů 

reprezentací 
10. Zpráva o stavu a rozvoji hřiště 
11. Závěr 

 
1. Zahájení a úvodní slovo prezidenta klubu (JUDr. Antonín Jízdný) 

 
 

2. Volba orgánů VH 

Jako orgány řádné valné hromady navrhuje výbor: 
 

- Předsedající VH: JUDr. Antonín jízdný  

- Skrutátoři: Simona Henková, Mgr. Karolína Novotná 

- Zapisovatel: Ing. Jana Šteflová 

- Ověřovatelé zápisu: Mgr. Blanka Rybářová, RNDr. Milan Kazík 

- Mandátová komise: Ing. Eva Roháčková, Dagmar Marková, Mgr. Vlastimil Štefl 
 

Protinávrh nebyl předložen. 

Hlasování: 

pro: 268 

proti: 0  

zdrželi se: 0 

Výsledek: orgány VH byly zvoleny. 
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3. Zpráva mandátové komise  
 
Mgr. Vlastimil Štefl konstatoval, že na valné hromadě je přítomno dle prezenční listiny 
osobně či prostřednictvím zástupců na základě plné moci 268 z celkových 518 členů 
s hlasovacím právem, což činí 51% všech členů sdružení s hlasovacím právem. 
Nadpoloviční většinu z přítomných 268 hlasů tvoří 134 hlasů.  
 
 
4. Schválení programu  VH 

 

Hlasování:  

pro: 268 

proti: 0 

zdrželi se: 0 

Výsledek: program VH byl schválen. 
 
 

5. Zpráva o činnosti správní rady SGCC za rok 2012 
 
Přednesl JUDr. Antonín Jízdný. 
 
Protinávrh nebyl předložen. 

Hlasování: 

pro: 268 

proti: 0           

zdrželi se: 0 

Výsledek: Zpráva o činnosti správní rady SGCC za rok 2012 byla schválena. 

 

 
6. Zpráva revizora SGCC za rok 2012  
 
Přednesl RNDr. Milan Kazík. 
 
VH vzala Zprávu revizora SGCC za rok 2012 na vědomí. 

 

 
7. Schválení Návrhu rozpočtu SGCC pro rok 2013 
 
Přednesl Ing. Pavel Šrom. 
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Hlasování: 

pro: 268 

proti: 0 

zdrželi se: 0 

Výsledek: Návrh rozpočtu SGCC pro rok 2013 byl schválen. 

 
 
8. Zpráva o činnosti Sportovně technické komise za rok 2012 
 
Přednesl Mgr. Vlastimil Štefl. 
 
VH vzala Zprávu o činnosti Sportovně technické komise za rok 2012 na vědomí. 
 
 

9. Zpráva o činnosti Tréninkového centra mládeže za rok 2012 a zpráva kapitánů 
reprezentací 

 
Zprávu o činnosti Tréninkového centra mládeže za rok 2012 přednesl Mgr. Vlastimil Štefl.  
 
Za reprezentaci vystoupili Blanka Rybářová (ženy), Petr Hensl (muži), Pavel Krč (junioři) a 
Eva Roháčková (senioři) 
 
VH vzala Zprávu o činnosti Tréninkového centra mládeže za rok 2012 na vědomí. 
 
 

10. Zpráva o stavu a rozvoji hřiště 
 
Přednesl Ing. Tibor Ťapuš a Ing. Jiří Michalík. 
 
VH vzala Zprávu o stavu a rozvoji hřiště na vědomí. 
 

 
Po projednání všech bodů programu VH dal prezident klubu přítomným prostor k diskusi: 
 

Roudnický Josef: 
Jsou plánovány změny z důvodu bezpečnosti u odpaliště jamky číslo 4 kvůli odpalům 
z greenu jamky číslo 3? 
Odpovídá Tibor Ťapuš:  
Změny nejsou plánovány. Pythagor, a.s. se nebrání komunikaci této otázky se zástupci 
STK SGCC. Dojde-li v klubu ke všeobecné shodě, je Pythagor, a.s. připraven provést 
potřebné úpravy. 
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11. Závěr 

Prezident klubu a předsedající VH JUDr. Antonín Jízdný poděkoval všem přítomným za 
účast. 

Předsedající VH konstatoval, že tímto byl program VH vyčerpán a jednání VH v 15:00 hod 
ukončil. 

 

V Kořenci, dne 23. 2. 2013 

 

 

 

 

 

            JUDr. Antonín Jízdný v.r.                                     Ing. Jana Šteflová v.r. 

            předseda valné hromady                                            zapisovatel 

 

 

 

Zápis z VH ověřil: 

 

 

 

 

 

Mgr. Blanka Rybářová v.r.   RNDr. Milan Kazík v.r. 


